
Beskæftigelsesudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 4. marts 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 196
Vil ministeren sætte mere fokus på, at indsatte når de løslades og har været
på kontanthjælp i mange år, hurtigt bliver afklaret både helbredsmæssigt, sko-
lemæssigt og arbejdsmæssigt i forhold til at få den hjælp, der kan bringe dem
videre og dermed forebygge kriminalitet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Anni Mat-
thiesen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Anni.Matthiesen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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